
Amir Fazlić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „Što je Vijeće ministara poduzelo i što poduzima na zaštiti naših građana (BiH) vezano 

za staru deviznu štednju u Ljubljanskoj banci i Investbanci u Beogradu? 

2. Ima li novih momenata vezano uz ovaj problem? 

3. Je li netko od građana BiH ostvario pravo na povrat štednje – novca iz ove dvije 

banke?“ 

 


